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                                      P  R  O  T  O  K  Ó  Ł  Nr   II/06 
 
                               Zwyczajnej Sesji Rady Gminy Zbuczyn 
                                           z dnia 6 grudnia 2006r. 
 
 
 

Stan radnych    -  15 
Obecnych na Zwyczajnej Sesji Rady Gminy   -  14 

Stan radnych stanowi quorum i radni mogą podejmować prawomocne uchwały. 

 
-Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

 

Obrady II Zwyczajnej Sesji Rady Gminy otworzył o godz. 14
10

 Przewodniczący 

Rady Gminy – Sławomir Górka.  

Powitał Posła RP – Grzegorza Skwierczyńskiego, radnych rady Powiatu, 

radnych Rady Gminy, Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej – Janinę 
Lewicką, Wójta Gminy – Romana Prochenkę, Zastępcę Wójta – Stanisława 

Biardzkiego, przedstawiciela kancelarii prawnej FIDES, sołtysów, pracowników 

Urzędu Gminy, młodzież gimnazjalną i inne osoby przybyłe na sesję. 
 
- Lista obecności sołtysów stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 

 

                                                      Ad.  2 . 

 

W tym miejscu oddał głos Przewodniczącej Gminnej Komisji Wyborczej – 

Janinie Lewickiej. 

Przewodnicząca z satysfakcją poinformowała, że Wójtem Gminy Zbuczyn 

został wybrany Pan Roman Prochenka dotychczasowy Wójt Gminy Zbuczyn. 

W wyborach samorządowych zdobył  3034 głosów, co stanowi 71,6% oddanych 

głosów. Złożyła gratulacje, że kierunek działań Wójta i Rady Gminy został 

oceniony przez społeczeństwo i odebrany jako dobry i powinien być dalej 

kontynuowany. Życzyła , aby zrealizował wszystkie swoje  zamierzenia i cele w 

tej kadencji, aby współpraca z radnymi, sołtysami i pracownikami Urzędu 

układała się jak najlepiej. 

Następnie  wręczyła  Zaświadczenie Gminnej Komisji Wyborczej w Zbuczynie 

o wyborze Pana Romana Prochenki na Wójta Gminy Zbuczyn. 

 

                                                       Ad.  3. 

 

W tym punkcie obrad Przewodniczący Rady poinformował zebranych, że 

objęcie obowiązków przez Wójta następuje z chwilą złożenia wobec Rady 

Gminy ślubowania. 
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Pan Roman Prochenka wypowiedział słowa : „ obejmując Urząd Wójta Gminy , 

uroczyście ślubuję, że  dochowam wierności prawu, a powierzony mi urząd 

sprawować będę tylko dla dobra publicznego i pomyślności mieszkańców 

gminy” i dodał „tak mi dopomóż Bóg”. 

 

                                                     Ad.  4 . 

 

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych o zgłaszanie 

ewentualnych wniosków do porządku obrad. 

Wniosków radni nie zgłosili, a proponowany porządek obrad przyjęli 14 

głosami, czyli „jednogłośnie”. 

Porządek obrad II Zwyczajnej Sesji Rady Gminy Zbuczyn przedstawiał się  
następująco: 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wręczenie przez Przewodniczącego Gminnej Komisji Wyborczej 

zaświadczenia o wyborze Wójta Gminy Zbuczyn. 

3. Złożenie ślubowania przez Wójta. 

4. Wnioski do porządku obrad. 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac pomiędzy sesjami. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie powołania stałych komisji Rady Gminy 

Zbuczyn i ustalenia przedmiotu ich działania oraz składów osobowych. 

8. Rozpatrzenie  projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet radnych 

Rady Gminy Zbuczyn. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Zbuczyn 

na rok 2006. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały zatwierdzającej 

Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia  miesięcznego 

wynagrodzenia za pracę dla Wójta Gminy Zbuczyn. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia czynności z zakresu 

prawa pracy dokonywanych przez Przewodniczącego Rady Gminy wobec 

Wójta Gminy. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek 

podatku od posiadania psów oraz zwolnień w tym podatku na 2007 rok. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny sprzedaży 

drewna, jako podstawy do obliczenia podatku leśnego na obszarze Gminy 

Zbuczyn na 2007 rok. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości na 2007 rok i zwolnień  od tego podatku na 

terenie Gminy Zbuczyn. 
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16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od środków transportowych na rok 2007 obowiązujących na terenie 

Gminy Zbuczyn oraz zwolnień w tym podatku. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta jako 

podstawy do obliczenia podatku rolnego na obszarze Gminy Zbuczyn na 

2007 rok. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy Zbuczyn. 

19. Przyjęcie protokołu z I Sesji Rady Gminy z dnia 24 listopada 2006r. 

20. Interpelacje i zapytania radnych. 

21. Wolne wnioski i informacje. 

 

                                                       Ad.  5. 

 

Na wstępie tego punktu porządku obrad Wójt Gminy – Roman Prochenka 

wygłosił expose na temat: „ założenia do realizacji w kadencji 2006 – 2010”. 

 

1. Rolnictwo. 

- Problemy związane z suszą, z którą borykaliśmy się w lipcu br. wskazują  
najważniejsze zadanie do realizacji w bieżącej kadencji naszego samorządu, 

tj. jak najszybsze zakończenie wodociągowania gminy. Planowane jest 

zakończenie budowy wodociągów do końca 2008 roku. 

- Obecna kadencja w części przypada na lata kiedy Polska uzyska kolejną 
transzę środków Unii Europejskiej – jako Gmina skorzystaliśmy już z tych 

środków w latach 2002 – 2006, obecnie wśród priorytetów chcemy umieścić 
budowę systemu profesjonalnego i skutecznego wsparcia i aktywizacji dla 

rolników i przedsiębiorców z terenu naszej gminy, aby również nasi 

mieszkańcy korzystali z tych środków zewnętrznych w większym stopniu.  

Ten system wsparcia u nas polega na przygotowywaniu dwóch ośrodków 

szkoleniowych – w Zbuczynie i w Starym Krzesku. 

- Kolejnym ważnym dla mieszkańców zagadnieniem jest budowa oczyszczalni 

ścieków i sieci kanalizacyjnej. W obecnej kadencji zamierzamy przyjąć 
koncepcję oczyszczania ścieków dla całej gminy i rozpocząć jej realizację. 

 

2. Drogi. 

W poprzedniej kadencji samorządu drogi gminne zeszły na dalszy plan – 

obecnie położymy nacisk na poprawę stanu dróg.   Zdajemy sobie sprawę, że 

dla mieszkańca gminy najważniejsze są te drogi , którymi na co dzień musi 

się poruszać, ale dla sprawnej realizacji zadań w obrębie dróg i ustalenia 

kolejności działań,  niezbędne  będzie wprowadzenie kategoryzacji dróg 

gminnych. Przy określaniu priorytetów w zakresie dróg będziemy brali pod 

uwagę przede wszystkim natężenie ruchu, możliwość wykorzystania odcinka 
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drogi do usprawnienia ruchu komunikacji w obrębie gminy , obecny stan i 

rodzaj nawierzchni. 

Musimy wykorzystać szansę , jaką dają nam rozpoczęte właśnie na naszym 

terenie inwestycje tj, modernizacja drogi krajowej i modernizacja linii 

kolejowej.   

 

3. Oświata. 

Poprzednia kadencja samorządu  przyniosła gminnej oświacie wiele zmian. 

Wśród tych zmian były również trudne decyzje dotyczące likwidacji szkół i 

filii szkół, niezbędne z uwagi na fatalną strukturę budżetu gminy w zakresie  

wydatków – w których aż 75% stanowiły wydatki na oświatę. W tym 

miejscu  należy powiedzieć, że utworzoną szkołę niepubliczną, pierwszą w 

powiecie siedleckim. Jest to dla wszystkich wielkie wyzwanie, ale 

obserwując pracę nauczycieli, zauważamy, że zmierzają w dobrym kierunku, 

pozyskują fundusze. 

Oszczędności w oświacie wiązały się nie tylko z likwidacją szkół, ale i z 

realizacją termomodernizacji  wszystkich budynków, modernizacją kotłowni, 

realizacją wielu niezbędnych remontów i zakupów na rzecz szkół. 

W obecnej kadencji doprowadzimy do: 

-poprawy bazy sportowej w szkołach, 

-dalszej poprawy warunków nauki w szkołach i przedszkolu ( zwłaszcza jeśli 
chodzi o najmłodsze dzieci). 

 

4. Bezpieczeństwo publiczne. 

W tym zakresie wiele pozytywnych  zmian zaszło w minionej  kadencji. 

Konieczne jest dalej: 

- doposażenie jednostek straży, 

- zadbanie o strażnice: remonty w Czuryłach i Rzążewie oraz budowa 

strażnicy w Dziewulach, 

- wybudowanie kompleksu garaży i zaplecza dla policji i karetki pogotowia. 

 

5. Gospodarka komunalna. 

Od dwóch lat posiadamy gospodarkę odpadami – obecnie będziemy jedynie 

usprawniać system odbioru odpadów komunalnych i segregowanych. 

Ponadto w bieżącej kadencji powstanie w naszej gminie Zakład Gospodarki 

Komunalnej w celu : 

- utrzymania dróg gminnych, w tym mieści się  odśnieżanie, bieżące naprawy, 

oznakowanie, porządkowanie poboczy, 

- właściwej eksploatacji gminnych oczyszczalni ścieków i sieci kanalizacyjnej, 

opróżnianie zbiorników bezobsługowych, 

- prowadzenia remontów w obiektach stanowiących mienie komunalne, 

- realizacji niektórych inwestycji np. układanie chodników i placów z kostki, 

wykonywanie przyłączy wodociągowych i kanalizacyjnych. 
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6. Kultura i sport. 

Po zakończeniu trwających inwestycji nasz  Gminny Ośrodek Kultury będzie 

dysponował najlepszą bazą lokalową i najlepszym wyposażeniem spośród 

instytucji   działających na terenie powiatu. Budzimy nadzieję, że ośrodek 

wykorzysta te możliwości właściwie i maksymalnie. 

W dalszym ciągu będziemy wspierać funkcjonowanie i rozwój bibliotek, a w 

czytelniach pojawią się czasopisma i poradniki dla rolników. Komputery z 

dostępem do internetu w punktach bibliotecznych  są i nadal będą do 

dyspozycji wszystkich mieszkańców. 

 

W dalszej części tego punktu Zastępca Wójta Stanisław Biardzki  przedstawił 

sprawozdanie z prac pomiędzy sesjami: 

1. Inwestycje zakończone: 

-Budowa sieci wodociągowej we wsiach Bzów, Rzążew, Choja o długości 

14 673 mb, ilość przyłączy 140 szt. Środki na ten cel pozyskaliśmy z 

Samorządu Województwa Mazowieckiego ( SPRM ) i Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. 

-Budowa sali gimnastycznej w Czuryłach ( I etap ), wniosek o płatność 
został już złożony w Urzędzie Marszałkowskim i do zwrotu przewidziane 

jest 100 000 zł co stanowi 53% nakładów. 

-Przebudowa drogi Lipiny – Rętki, również wniosek o refundację kosztów 

złożony w Urzędzie Marszałkowskim – FOGR na 50% zadania. 

2. Inwestycje w trakcie realizacji : 

-Budowa boiska wielofunkcyjnego w Zbuczynie, którego realizacja była 

planowana na listopad – grudzień 2006r. , ale samo podpisanie umowy 

nastąpiło 29 listopada br. więc wystąpiliśmy o zgodę na przedłużenie 

terminu realizacji do końca czerwca 2007r.  Dofinansowanie zadania 

planowane jest do 50% wartości. 

-Wkrótce  powinny  rozpocząć się prace przy zadaniu  „budowa sieci 

wodociągowej we wsiach Grodzisk i Rówce”. W efekcie realizacji 

zadania zostanie wykonana sieć  wodociągowa o długości 6 082 mb tj. 96 

przyłączy. 

-Trwają prace przy adaptacji przyziemia budynku Zespołu Szkół w 

Zbuczynie  na potrzeby GOK. Zadanie dofinansowane w 80% z Funduszy 

Strukturalnych UE SPO. 

-Prace adaptacyjne budynku gminnego w Starym Krzesku na potrzeby 

Oddziału GOK.  Koszt zadania wynosi 564 522 zł., z czego 

dofinansowany w 98% z Funduszy Strukturalnych UE SPO – Rol 

Działanie 2.3 - Odnowa wsi oraz od Ministra Kultury. 

3. Z ważniejszych wydarzeń, to 11 listopada br. miały miejsce wyjątkowo  

     uroczyste obchody jubileuszu 90-lecia Ochotniczej Straży Pożarnej  

     w Zbuczynie. 
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     Z tej okazji odbyła się  uroczysta msza św. w kościele  

     parafialnym w Zbuczynie odprawiona przez ks. Adama Buczka 

     honorowego  kapelana strażaków terenów dawnego woj. Siedleckiego.  

     Następnie  było złożenie wieńców pod Pomnikiem Obrońców Ojczyzny  

    w Zbuczynie. Później nastąpiło uroczyste otwarcie i poświęcenie punktu  

    ratownictwa i strażnicy w Zbuczynie połączone z uhonorowaniem OSP  

    złotym medalem Za Zasługi dla Pożarnictwa. 

    Uroczystość uświetnił udział orkiestry dętej OSP ze Stoczka  

    Łukowskiego. 

4. 7 listopada br. w Centrum Olimpijskim w Warszawie odbyła się 
uroczystość wręczenia Nagród  Marszałka Województwa 

Mazowieckiego. W tym roku zgłoszonych było 37 kandydatów, spośród 

nich kapituła wyłoniła 6 osób. Jedną z nich jest pan Mieczysław 

Borkowski z m. Borki-Kosy nazywany „Polskim Jankiem Muzykantem”, 

popularyzujący polską kulturę poprzez grę na harmonijce ustnej. 

 

W tym miejscu Przewodniczący Rady przekazał głos  Posłowi RP Grzegorzowi 

Skwierczyńskiemu. 

Poseł wyraził podziękowanie za zaproszenie i radość, że może uczestniczyć w 

tak uroczystej sesji. Frekwencja z wyborach samorządowych i ich wynik 

świadczą, że wiele działań  podjętych było właściwie i zostały zauważone przez 

miejscowe społeczeństwo. Pogratulował radnym i przede wszystkim Wójtowi, 

pracownikom, to wszyscy pracowali na ten wspaniały wynik. Czeka nas dalej 

wiele pracy, przychodzi nowy budżet unijny  i od nas zależy jak go 

wykorzystamy.  Pan Wójt od dawna myśli jak informować ludzi o 

możliwościach pozyskiwania środków unijnych. Wspomniał, że planuje się 
wprowadzenie kontroli nad wnioskami unijnymi przez Urzędy Wojewódzkie. 

Dołoży wszelkich starań, żeby jeszcze  przed końcem roku  odbyło się  
spotkanie z przedstawicielem Agencji Restrukturyzacji również poświecone 

tematowi funduszy unijnych. 

Na zakończenie zapraszał zainteresowanych do swojego biura poselskiego w 

celu konsultowania i doradztwa wniosków  na lata 2007 – 2013. 

 

Po czym padło kilka pytań do Posła. 

- Radny T. Radomyski – czy są wytyczne  o wykorzystaniu środków na lata 

2007 – 2013, czy są już gotowe ustawy? 

- Poseł – program przez  Rząd jest przygotowany, czekamy na opinię Unii 

Europejskiej  

- Sołtys z Krzeska - K.N. – dlaczego rolnikowi, który opłaca ZUS nie należy 

się dopłata suszowa? 

- Poseł – osobiście byłem przeciwny temu zapisowi, względy prawne i 

formalne przeważyły. Każdy kto się czuje pokrzywdzony, poszkodowany 

może ubiegać się o pomoc w Ośrodku Pomocy. 
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- Sołtys z m. Zdany – rozpoczęły się prace przy przebudowie trasy krajowej, 

ale kopanie tych rowów jest przerażające, czy nie lepiej byłoby założyć rurki 

kanalizacyjne i obsadzić drogę żywopłotem, czy nie byłoby bezpieczniej. 

- Poseł - Pan wykazuje wielką troskę  o bezpieczeństwo na tej drodze i to nie 

po raz pierwszy. Sygnały były od Wójta, ode mnie o modernizację drogi, 

żeby ruch był płynny i bezpieczny. 

- Wójt – nie dawno uczestniczyłem w spotkaniu z projektantami i temat 

rowów jest już zamknięty, ale sprawa chodników w Zbuczynie jest cały czas 

niejasna. Chodnik w centrum z 2,5 m schodzi do 1,5 m szerokości, dalej 

znów się rozszerza do 2,5 m. Ogólny jest brak przepustów i przecisków.  

Dalej jest problem z drzewami w Zbuczynie, ¾ drzew nie jest przeznaczona 

do wycinki. Podczas wykonywania rowów korzenie drzew zostały 

pouszkadzane, będą obumierały  i stanowiły wielkie zagrożenie, szczególnie 

podczas wichur. Z kolei mam interwencje, że wycinane są całe płuca 

Zbuczyna. 

 

                                                           Ad.  6. 

 

Następnie radni przystąpili do projektu uchwały w sprawie powołania Komisji 

Rewizyjnej. 

Przewodniczący Rady wyjaśnił, że na wczorajszym spotkani radni podali 

propozycje  Komisji Rewizyjnej w składzie: 

 

1. Gruda     Józef            -   Przewodniczący 

2.  Ługowski Zdzisław   -  Wiceprzewodniczący 

3.  Cisak   Adam            -   Członek 

4. Ułanowski Grzegorz -  Członek 

5. Wierzejski Marek     -  Członek 

 

Kandydaci do komisji wyrazili zgodę i Przewodniczący poddał pod głosowanie 

w/w  projekt uchwały. 

Za przyjęciem uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej w/w składzie 

głosowało 13 radnych ( radny K. Sobiczewski nieobecny podczas głosowania) . 

Przewodniczący stwierdził , że uchwała została podjęta 13 głosami  „za”. 
 

-Kserokopie projektu i uchwały stanowią załączniki Nr 3 i 4 do protokołu. 

 

                                                          Ad.  7. 

 

Dalej radni przeszli do projektu uchwały w sprawie powołania stałych komisji 

Rady Gminy Zbuczyn i ustalenia przedmiotu ich działania oraz składów 

osobowych. 
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Przewodniczący Rady poinformował, że  również są przygotowane propozycje 

składów komisji. Będą powołane 3 komisje w składzie 5-cio osobowym każda. 

 

 

Komisja Budżetowa: 

 

1. Dziewulski   Andrzej   -   Przewodniczący 

2. Ułanowski    Grzegorz -   Wiceprzewodniczący 

3. Cisak            Adam      -   Członek 

4. Ługowski Zdzisław     -   Członek 

5. Woźniak   Waldemar   -   Członek 

 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych: 

 

1.  Radomyski   Tomasz  -  Przewodniczący 

2. Żelechowicz Sylwester-  Wiceprzewodniczący 

3.  Lipiński  Krzysztof     -  Członek 

4. Ługowski Dariusz        -  Członek 

5. Marczak Wiesław         -  Członek 

 

Komisja Infrastruktury: 

 

1.  Woźniak Waldemar     -  Przewodniczący 

2.  Wierzejski Marek        -  Wiceprzewodniczący 

3.  Marczak Wiesław        -  Członek 

4.  Sobiczewski Krzysztof -  Członek 

6. Żelechowicz Sylwester -  Członek 

 

Kandydaci wyrazili zgodę na członkowstwo w komisjach, uwag nie było i 

Przewodniczący zarządził głosowanie  nad w/w propozycjami. 

Za przyjęciem uchwały według przedłożonego projektu głosowało 13 radnych 

( radny K. Sobiczewski nieobecny w czasie głosowania ). 

Przewodniczący ogłosił, że uchwała w sprawie powołania stałych komisji rady 

Gminy Zbuczyn i ustalenia przedmiotu ich działania oraz składów osobowych 

została podjęta 13 głosami „za”. 

 
- Kserokopie projektu i uchwały stanowią załączniki Nr 5 i 6 do protokołu. 

 

                                                                 Ad.  8. 

 

Kolejny projekt uchwały dotyczył  zasad przyznawania i wysokości diet radnych 

Rady Gminy Zbuczyn. 
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Przewodniczący zaznaczył, że  diety radnych są bez zmian. Dieta przysługuje 

radnemu za udział w obradach Sesji, posiedzeniach stałych i doraźnych Komisji 

Rady Gminy w wysokości 350,- zł miesięcznie. Radnemu będącemu 

przewodniczącym komisji przysługuje dieta w wysokości 400,- zł miesięcznie. 

Dieta Przewodniczącego Rady 1 000,- zł miesięcznie. 

Uwagi nie zostały zgłoszone i Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie diet. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

Przewodniczący poinformował, że uchwała została podjęta 13 głosami „za”. 

 

W tym miejscu Wójt wyjaśnił, że zakończenie kadencji Rady Gminy, to tak 

jakby wygasła umowa o pracę  i wiele uchwał musi być podjęte ponownie przez 

radnych nowej kadencji.  Tak jest w przypadku uchwały w sprawie diet. 
 

 

- Kserokopie projektu i uchwały stanowią załączniki Nr 7 i 8 do protokołu. 

 

                                                                  Ad.  9 

 

Tutaj radni przystąpili do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Zbuczyn na rok 2006. 

Radni zapoznali się ze zmianami na wspólnym posiedzeniu i nie wnosili uwag. 

Przewodniczący poprosił o przegłosowanie uchwały zgodnie z przedłożonym 

projektem. 

Za przyjęciem uchwały wypowiedziało się 14 radnych. 

Przewodniczący zakomunikował, że uchwałę w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Zbuczyn na rok 2006  przyjęto „jednogłośnie”. 

 
- Kserokopie projektu i uchwały stanowią załączniki Nr 9 i 10 do protokołu. 

 

                                                                 Ad.  10. 

 

W tym punkcie porządku obrad Przewodniczący  poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały zatwierdzającej Gminny Program 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

Za przyjęciem uchwały według projektu głosowało 14 radnych. 

Uchwała została przyjęta „jednogłośnie”. 

 
- Kserokopie projektu i uchwały stanowią załączniki Nr 11 i 12 do protokołu. 
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                                                        Ad.. 11. 

 

Następny projekt uchwały dotyczył  ustalenia miesięcznego wynagrodzenia za 

pracę dla Wójta Gminy Zbuczyn. 

Przewodniczący odczytał proponowane w uchwale składniki wynagrodzenia: 

1) wynagrodzenie zasadnicze  w wysokości - 4 600,- zł 

2) dodatek funkcyjny w wysokości – 1 500,- zł 

3) dodatek specjalny do miesięcznego wynagrodzenia w kwocie wynoszącej 

40%  łącznego wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego, 

4) dodatek za wieloletnią pracę. 
Pytań nie było i Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem. 

Za przyjęciem uchwały zgodnie z przedłożonym projektem głosowało 14 

radnych. 

Uchwała została przyjęta „jednogłośnie”. 

 

-Kserokopie projektu i uchwały stanowią załączniki Nr 13 i 14 do protokołu.  
 

                                                      Ad. 12. 

 

Dalej radni przystąpili do projektu uchwały w sprawie ustalenia czynności z 

zakresu prawa pracy dokonywanych przez Przewodniczącego Rady Gminy 

wobec Wójta Gminy.  

Uwag radni nie zgłosili i Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt w/w 

uchwały. 

Uchwałę radni przyjęli 14 głosami „za”, czyli „jednogłośnie”. 
 

-Kserokopie projektu i uchwały stanowią załączniki Nr 15 i 16 do protokołu. 

 

                                                     Ad.  13. 

 

W tym miejscu posiedzenia przystąpiono do rozpatrywania projektów uchwal w 

sprawie podatków obowiązujących w 2007 roku. 

Pierwszą z uchwał był projekt w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku 

od posiadania psów oraz zwolnień w tym podatku na 2007 rok. 

Przewodniczący zwrócił uwagę na zapis w uchwale, że podatku  nie pobiera się 
z tytułu posiadania dwóch psów utrzymywanych w celu pilnowania 

nieruchomości zabudowanych. 

Po czym zarządził głosowanie nad projektem. 

W wyniku głosowania 13 głosami „za” ( radny A. Dziewulski nieobecny 

podczas głosowania) uchwała została przyjęta. 

 
-Kserokopie projektu i uchwały stanowią załączniki Nr 17 i 18 do protokołu. 
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                                                          Ad. 14. 

 

Następny projekt uchwały dotyczył  obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna, 

jako podstawy do obliczenia podatku leśnego na obszarze Gminy Zbuczyn na 

2007 rok.  

Przewodniczący wyjaśnił, że  proponowana kwota 130,- zł  za 1m
3
  obniżona 

została o 3,7%  od najwyższej kwoty.   Za 1 ha lasu podatek będzie wynosił 

28,60 zł. 

Pytań nie było i Przewodniczący poddał pod głosowanie w/w projekt. 

 

Radni podjęli uchwałę 14 głosami „za”, czyli „jednogłośnie”. 
 

-Kserokopie projektu i uchwały stanowią załączniki Nr 19 i 20 do protokołu. 

 

                                                           Ad. 15. 

 

Kolejny projekt uchwały był w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na 2007 rok i zwolnień od tego podatku na terenie Gminy 

Zbuczyn. 

Przewodniczący odniósł się do § 3 projektu i zaproponował jego brzmienie: 

„zwalnia się z podatku od nieruchomości w 2007r. nieruchomości zajęte na 

potrzeby Ochotniczych Straży Pożarnych na terenie Gminy Zbuczyn”. 

Radni przystąpili do głosowania nad projektem uchwały z wniesioną zmianą. 
Za przyjęciem uchwały wypowiedziało się 13 radnych, 1 radny wstrzymał się od 

głosu. 

Przewodniczący stwierdził, że powyższa uchwała została podjęta 13 głosami 

„za”. 
 

- Kserokopie projektu i uchwały stanowią załączniki Nr 21 i 22 do protokołu. 

 

                                                        Ad.16. 

 

W tym punkcie porządku obrad radni rozpatrywali projekt uchwały w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na rok 2007 

obowiązujących na terenie Gminy Zbuczyn oraz zwolnień w tym podatku. 

Przewodniczący zaznaczył , że stawki podatku na 2007r. pozostają bez zmian, 

czyli takie jakie obowiązywały w tym roku.  

- Sołtys z m. Zdany – zwrócił uwagę , żeby w uchwale znalazł się zapis 

„samochody ciężarowe o ładowności do 3,5 tony włącznie” . Inne  Gminy 

zrobiły taki zapis. 

- Radca Prawny – jest to zapis ustawowy, my nie mamy prawa poprawiać. 
- Przewodniczący Rady – zapytał sołtysa, która Gmina  podjęła taką uchwałę? 

- Sołtys – prawdopodobnie Gmina Domanice.  
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Więcej uwag nie było i Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt 

uchwały.  

Za przyjęciem uchwały zgodnie z przedłożonym projektem głosowało 14 

radnych. 

Przewodniczący poinformował, że uchwała została przyjęta „jednogłośnie”. 

 

- Kserokopie projektu i uchwały stanowią załączniki Nr 23 i 24 do protokołu. 
 

                                                        Ad.17. 

 

Ostatnią uchwałą podatkową był projekt uchwały w sprawie obniżenia ceny 

skupu żyta jako podstawy do obliczenia podatku rolnego na obszarze Gminy 

Zbuczyn na 2007 rok. 

Do tematu odniósł się Wójt Gminy -  mimo, że obniżamy cenę żyta, podatek 

rolny wzrośnie. W ubiegłym roku cena skupu żyta ogłoszona przez GUS była 

niższa, w tym roku podniesiono i chociaż my obniżamy podatek, to i tak będzie 

wyższy.  W  uchwale proponujemy 34,- zł za 1q, a cena urzędowa wynosi 35,52 

zł. za 1q.  

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

Za podjęciem uchwały wg. projektu głosowało 14 radnych. 

Przewodniczący zakomunikował , że uchwała o podatku rolnym została podjęta 

„jednogłośnie”. 
 

- Kserokopie projektu i uchwały stanowią załączniki Nr 25 i 26 do protokołu. 

                                                       

                                                          Ad.18. 

 

W tej części Sesji radni przeszli do projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy 

Zbuczyn. 

Ponownie sprawę przybliżył Wójt – wymieniona w projekcie nieruchomość jest 

to działka mienia komunalnego o powierzchni 0,3362 ha położona w 

miejscowości Zbuczyn przy ul. Jasnej. Za tą sprawą chodzi już dosyć długo 

jeden z mieszkańców Zbuczyna, dla którego działka ta sąsiaduje z jego 

własnością.  Zainteresowanie swoje tłumaczy, że  na działce komunalnej są doły 

i mieszkańcy traktują je jak wysypisko. Sprzedaż gruntu odbędzie się w formie 

przetargu publicznego. 

Po tym wyjaśnieniu Przewodniczący poddał pod przegłosowanie projekt w/w 

uchwały. 

Za głosowało 14 radnych, więc Przewodniczący stwierdził, że uchwalę podjęto 

„jednogłośnie”. 

 

- Kserokopie projektu i uchwały stanowią załączniki Nr 27 i 28 do protokołu     



 13

 

 

  

                                                                 Ad. 19. 

 

W kolejnym punkcie porządku obrad Przewodniczący Rady zwrócił się do 

radnych o zgłaszanie uwag do z I Sesji Rady Gminy z 24 listopada 2006r.  

Uwag nie zgłoszono. 

W wyniku głosowania 14 głosami za, czyli „jednogłośnie” Rada przyjęła 

protokół  I Sesji Rady Gminy. 

 

                                                          Ad.20. 

 

W punkcie interpelacje i zapytania radnych dyskusji nie było. 

 

                                                           Ad.21. 

 

W wolnych wnioskach Wójt poruszył sprawę  P. J. R. która złożyła kolejne 

pismo odnośnie budynku mieszkalnego w Izdebkach – Kosnach. 

Temat  mieszkań będzie zmierzał ku końcowi, ponieważ ukazało się ogłoszenie 

o przetargu na sprzedaż lokali. 

 

O godz. 15
35

 Przewodniczący Rady zamknął obrady II Sesji Rady Gminy 

Zbuczyn. 

 

Na II Zwyczajnej Sesji Rady Gminy Zbuczyn podjęto następujące uchwały: 

 

1. Uchwała Nr II/4/06 w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej. 

2. Uchwała Nr II/5/06 w sprawie powołania stałych komisji Rady Gminy 

Zbuczyn i ustalenia przedmiotu ich działania oraz składów osobowych. 

3. Uchwała Nr II/6/06 w sprawie zasad przyznawania i wysokości diet radnych 

Rady Gminy Zbuczyn. 

4. Uchwała Nr II/7/06 w sprawie zmian w budżecie Gminy Zbuczyn na rok 

2006. 

5. Uchwała Nr II/8/06 w sprawie zmiany uchwały zatwierdzającej Gminny 

Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

6. Uchwała Nr II/9/06 w sprawie ustalenia miesięcznego wynagrodzenia za 

prace dla Wójta Gminy Zbuczyn. 

7. Uchwała Nr II/10/06 w sprawie ustalenia czynności z zakresu prawa pracy 

dokonywanych przez Przewodniczącego Rady Gminy wobec Wójta Gminy. 

8. Uchwała Nr II/11/06 w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od 

posiadania psów oraz zwolnień w tym podatku na 2007 rok. 
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9. Uchwała Nr II/12/06 w sprawie obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna, 

jako podstawy do obliczenia podatku leśnego na obszarze Gminy Zbuczyn na  

2007r. 

 

10. Uchwała Nr II/13/06 w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od  

     nieruchomości na 2007r. i zwolnień od tego podatku na terenie Gminy    

     Zbuczyn. 

11. Uchwała Nr II/14/06 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

środków transportowych na rok 2007 obowiązujących na terenie Gminy 

Zbuczyn oraz zwolnień w tym podatku. 

12. Uchwała Nr II/15/06 w sprawie obniżenia ceny skupu żyta jako podstawy do 

obliczenia podatku rolnego na obszarze Gminy Zbuczyn na 2007 rok. 

13. Uchwała Nr II/16/06 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

gruntowych stanowiących własność Gminy Zbuczyn.  

 

  

 
Protokołowała: 

 

/-/ Halina Sieczkiewicz 

 

 

 

 

 

                                                                                             Przewodniczący Rady 

 

                                                                                               /-/ Sławomir Górka 
 

 

 

 

 


